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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:550 Gränskontroller

Den 14 september 2015 träffade statsrådet Anders Ygeman rikspolischef Dan 
Eliasson. Eliasson hävdade då att svensk polis hade kontroll över situationen 
och att det inte fanns skäl att införa gränskontroller.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka frågor ställde statsrådet till rikspolischefen vid mötet den 14 september 
2015, och presenterade rikspolischefen några underlag som bekräftade den 
lugnande bild han gav?

………………………………………

Jessica Polfjärd (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-22
Besvaras senast
2016-01-05


